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Protokół Nr 58/12 
z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Rodziny  

w dniu 14 listopada 2012 r.  
 
 

Posiedzenie Komisji Ochrony Zdrowia i Rodziny odbyło się w Starostwie 
Powiatowym w Otwocku, pod kierunkiem Przewodniczącej Barbary Parol, w godzinach                    
od 1615 do 1900. W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście, zgodnie                                
z załączonymi listami obecności.  

 
Porządek posiedzenia: 
1. Projekt budżetu Powiatu na rok 2012.  
2. Rozpatrzenie pism Związków Zawodowych działających przy ZP ZOZ w Otwocku                     

dot. przekształcenia ZP ZOZ w spółkę prawa handlowego pn. Powiatowe Centrum 
Zdrowia Sp. z o.o. 

3. Sprawy różne. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
5. Zakończenie obrad. 
 

Radny Franciszek Walczyński zaproponował uzupełnienie porządku obrad o punkt 
dot. bieżącej informacji o rejestracji spółki pn. Powiatowe Centrum Zdrowia Sp. z o.o. 

Przewodnicząca powiedziała, że wczoraj Pani Skarbnik, podczas posiedzenia Komisji 
Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji, przedstawiła informację w tej kwestii. Poza tym                        
w listopadzie planowane jest jeszcze jedno posiedzenie Komisji poświęcone również temu 
tematowi. Dodała, że podczas dzisiejszych obrad wstępną informację w pożądanym zakresie 
przedstawi Członek Zarządu Grzegorz Michalczyk. Następnie Przewodnicząca poddała 
głosowaniu przyjęcie w/w porządku obrad. 

Głosowanie: za – 6 osób, w obecności 7 członków Komisji.  
Porządek obrad został przyjęty. 

 
Ad. 1 
 

Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt budżetu Powiatu na rok 2012 oraz 
wstępną informację w temacie rejestracji spółki pn. Powiatowe Centrum Zdrowia Sp. z o.o. 
 
Ad. 2 
 

Przewodnicząca Barbara Parol poinformowała o pismach Związków Zawodowych 
działających przy ZP ZOZ w Otwocku dot. przekształcenia ZP ZOZ w spółkę prawa 
handlowego pn. Powiatowe Centrum Zdrowia Sp. z o.o., jakie otrzymali członkowie Komisji: 

• pismo z dnia 02.11.12 r. (omówione na ubiegłym posiedzeniu) 
• pismo z dnia 07.11.12 r. (w załączeniu) 

 
Ad. 3 
 

1. Przewodnicząca Komisji wróciła do sprawy braku nocnej apteki. Przypomniała                      
o wniosku skierowanym przez członków Komisji do Zarządu Powiatu                                      
w przedmiotowej kwestii.  
 

2. Radny Franciszek Walczyński przypomniał o wydzierżawieniu Interwencyjnej 
Placówce Opiekuńczej pomieszczeń szpitalnych. Dodał, że w tej kwestii powinna 
wypowiedzieć się Rada Powiatu podejmując stosowną uchwałę, w której wyraziłaby 
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zgodę na dzierżawę. 
 

3. Radny Franciszek Walczyński zwrócił uwagę, że Szpital zalega z płatnościami, jeżeli 
chodzi o usługi świadczone przez ALAB, co może skutkować koniecznością 
wykonywania badań poza tym laboratorium. 
 

Wniosek do Zarządu Powiatu o informację w przedmiotowej kwestii.  
Głosowanie: za – 7 osób, wstrzymała się – 1 osoba. 
 

4. Członkowie Komisji odbyli dyskusję nt. Powiatowego Centrum Zdrowia Sp. z o.o.  
 
Wniosek do Zarządu Powiatu o przekazanie członkom Komisji: 

• umowy Spółki  
• Regulaminu Organizacyjnego Spółki 

Głosowanie: za – 7 osób, wstrzymała się – 1 osoba. 
 

5. Radny Dariusz Grajda zapytał o termin oddania budynków Domów dla Dzieci do 
użytkowania. 

 
Członek Zarządu Grzegorz Michalczyk odpowiedział, iż odbiór Domów jest 

planowany na koniec listopada br.  
 

6. Przewodnicząca Komisji poinformowała o następnych posiedzeniach Komisji: 
 

• 28.11.2012 r. o godz. 1615 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Otwocku                             
w tematach: zaopiniowania projektu budżetu Powiatu na rok 2013 oraz informacji 
Zarządu Powiatu nt. Powiatowego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. 

• 05.12.2012 r. o godz. 1600 w Ognisku Wychowawczym Świder im. Kazimierza 
Lisieckiego „Dziadka” przy ul. Mickiewicza 43/47 w Otwocku 

 
7. Radny Dariusz Grajda zapytał, czy Zespół Szkół Nr 2 w Otwocku nie byłby 

zainteresowany otworzeniem oddziału o profilu kolejowym?  
 
Ad. 4 
 

Protokół Nr 57/12 z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty. 
 
Ad. 5 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 
  Protokołowała:        Przewodniczyła: 
 
       Honorata Tarnowska            Barbara Parol  
 
 

 


